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PROTOKOLL FRA STYREMØTE Nr. 4 - 2024 i OSLO TURNFORENING 
 
 
Dato:   Tirsdag 10. september 2024 – kl 16.30 
 
Sted:   St. Olavsgate 25 - kantine 
 
Tilstede fra styret: Marianne F. Furuseth 
   Bente Skogsrud 

Nina R. Stien 
Kristin B. Axberg  
Odin Horne 
Ole B. Humborstad 

   Siw Svendsen 
   Bente Christensen 
  
Tilstede fra admin.: Fredrik Schøyen – daglig leder  
     
    
    
Distribusjon:  1 eksemplar til styremedlemmene i styrene  
   1 eksemplar til revisor    
   1 eksemplar til kontrollutvalget 
   1 eksemplar til valgkomiteen 
   1 eksemplar til senterledere 
   1 eksemplar til medlemmer på nettsidene 
 

Sak nr.  Innhold   ________      
23/24 Godkjenning av protokoll nr. 3/2024 m/signering.  

Protokollen fra styremøte nr. 3/2024 ble gjennomgått.  
 
Vedtak: 
Protokollen fra styremøte nr. 3/2024 godkjennes.  
 

24/24 Statusrapport aktivitet 
Daglig leder presenterte status for juli og oppstartsmåneden august. All oppstart har 
gått veldig bra, med noen mindre utfordringer som er blitt løst. 
 
Vedtak: 
Styret tar saken til orientering. 
 

25/24  Oppfølgings-/Infosaker: a) Spond, b) EM turn 2025, c) ALT-konferansen 2024,  
d) Oslo Turnforenings historie rundt brannen "Når virkeligheten langt overgår 
fantasien", e) Forturnerskap, historie- og miljøutvalgets mandat og fremtid 

 
 a) Spond 

Daglig leder orienterte kort om status på det nye medlemssystemet. Utfordringer med 
påmelding og betalingsløsningen er nå for det meste løst. Det arbeides med å utvikle 
systemet, slik at det blir enda bedre tilpasset våre behov. 
 
Vedtak: 
Styret tar saken til orientering. 
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b) EM turn 2025  
Daglig leder informerte om mulighetene for billetter og reise til mesterskapet i 
Leipzig, Tyskland i slutten på mai 2025. 
 
Vedtak: 
Styret tar saken til orientering og administrasjonen følger opp etter billetter 
tilgjengeliggjøres i oktober 2024. 
 
c) ALT-konferansen 2024 
Styret diskuterte deltakelse på konferansen.  
 
Vedtak: 
Administrasjonen sørger for påmelding for aktuelle kandidater. 
 
d) Oslo Turnforenings historie rundt brannen «Når virkeligheten langt overgår 

fantasien» 
Æresmedlem og styremedlem i aksjeselskapene; Odd Eide, har skrevet et berikende og 
utfyllende notat om den økonomiske situasjonen i foreningen etter brannen i St. 
Olavsgate 25, 16. februar 1988 og det som skjedde rett etter denne med oppbygging av 
ny turnhall og bygning. Dette er viktig historie og vært å tillegges det som allerede er 
nedskrevet – ref vår 150- årsjubileumsbok. 
 
Vedtak: 
Styret ønsker at denne informasjonen gjøres tilgjengelig etter avtale med 

 opphavsmannen, gjerne i jubileumsåret 2025. Administrasjonen følger opp. 
 
e) Forturnerskap, historie- og miljøutvalgets mandat og fremtid 
Saken har vært diskutert tidligere i sak 17-24. Leder av utvalget trekker seg. Mandat 
og fremtid ble diskutert på ny av styret. 
 
Vedtak: 
Styret ønsker at administrasjonen kaller inn utvalget til et møte for å diskutere videre 

 fremdrift for utvalget. 
 

26/24  Regnskap pr 1. halvår 2024 
Daglig leder orienterte om status. Vi ligger litt bak på treningsinntekter på Hasle. Det 
vil justere seg utover høsten. Kostnader under kontroll. Finans også etter forventning 
og vi har tilrettelagt for best mulig avkastning på midler i bank. Vi forventer å ende 
omtrent som budsjettert ved årets slutt. 

 
Vedtak: 
Styret tar saken til orientering. 

 
27/24  Prosjekt utvikling av tomt på Hasle 

Daglig leder informerte om prosjekt utvikling av tomten hallen ligger på. EBY i Oslo 
kommune har fått midler til å lage en mulighetsstudie på behov og utvikling av 
tomten. Det har vært avholdt et møte og en befaring med arkitektene, som er engasjert 
i prosjektet. Vi er med i prosjektet og vil få lagt frem våre optimale ønsker derav. 
Eventuelle nye turnhaller vil finansieres av kommunen gjennom boliger på området. 
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Vedtak: 
Styret tar saken til orientering og ber administrasjonen følge opp saken, også til neste 
styremøte. 

 
 
 
28/24 Eventuelt: Opplæring Teams 
 Det ble informert om prosedyre for å komme inn på og benytte Teams. Den skal 

sendes ut til styremedlemmene. 
 
Vedtak: 
Styret tar saken til orientering og administrasjonen følger opp ved neste styremøte. 

 
 
 

  
 

Møtet ble hevet kl 18.55 
 

 
 

_____________________        _________________       _______________________ 
    Marianne F. Furuseth,       Bente Skogsrud,     Ole B. Humborstad,   

styreleder   nestleder         styremedlem  
  

  
   
 _________________  _______________  __________________ 
   Odin Horne,   Bente Christensen,   Nina R. Stien,  
     styremedlem         styremedlem     styremedlem  
 
  
  
__________________                ________________     
Kristin B. Axberg,       Siw Svendsen,   
    styremedlem        varamedlem   
  


